
 آرمان ملی: پس از شکست پرسپولیس و حذف این تیم از 
گردونه رقابت های لیگ قهرمانان آسیا شاهد اعتراض هواداران 

به وضع موجود شدیم. 

    شرایط یحیی
پرسپولیس مقابل الدحیل قطر شکست خورد تا ویترین 
ناکامی های ماه های اخیر این تیم به بدترین شکل ممکن 
تکمیل شود. تیمی که فصل گذشته سه گانه فوتبال ایران را به 
دست آورده حالا در عمق چاهی فرو رفته است. تسنیم در ادامه 
نوشت: بر هیچ کس پوشیده نیست زوج درویش و گل محمدی 
با وجود تمام جام هایی که در دو سال اخیر برای پرسپولیس 
به دست آورده اند، هیچ وقت رابطه دوستانه و نزدیکی با هم 
نداشتند؛ حتی زمانی که یحیی قهر نبود و درویش هم خود 

را بی تفاوت نشان نمی داد. نکته مهم 
اما اُفت پرسپولیس پس از هر بار 
قهر گل محمدی است. دقیقاً همان 
اتفاقی که فصل گذشته رخ داد 
امسال بار دیگر دامان پرسپولیس 
را گرفت. گل محمدی فصل قبل 
زمانی که پرسپولیس روزهای خوبی 
را در لیگ برتر سپری می کرد، با 

مدیریت باشگاه دچار اختلاف شد و چندین جلسه در تمرینات 
تیمش شرکت نکرد، اتفاقی که تبعات آن گریبان پرسپولیس را 
گرفت و چندین هفته پس از آن سرخ ها در نتیجه گیری دچار 
مشکل شدند. هرچند پرسپولیس در فصل بیست و دوم در 
نهایت به قهرمانی رسید اما گل محمدی ترک عادت نکرد و باز 
هم قهر را در دستور کارش قرار داد تا شاید با این روش تکراری 
نسخه ای جدید برای تیمش بپیچد. گل محمدی 19 مهر سال 
جاری بار دیگر به بهانه پرداخت نشدن مطالباتش قهر کرد و 
به دبی رفت همانند پیش از شروع فصل که در بحبوبه نقل و 
انتقالات به خارج از کشور سفر کرده بود. قهر گل محمدی در 
میانه فصل چند روز به طول انجامید اما این موضوع آغاز ناکامی 
و بحران در اردوگاه سرخ بود. پرسپولیس از این تاریخ 6 مسابقه 
برگزار کرد و 3 مساوی، 2 شکست و یک برد را تجربه کرد. 
سرخپوشان در این مدت تنها مقابل پیکان پیروز شده و در سه 
بازی مقابل النصر، استقلال تاجیکستان و صنعت نفت آبادان به 
تساوی رسیده و دو شکست هم مقابل سپاهان و الدحیل تجربه 
کرده اند. به گواه بسیاری از کارشناسان، پرسپولیس از نظر فنی 
دچار مشکلات زیادی است اما با وجود گذشت چند ماه تغییری 
رخ نداده و شرایط به جای اینکه بهتر شود، بدتر شد. در اینکه 
مدیریت باشگاه هم در این ماجرا نقش داشته و مقصر است، 
تردیدی وجود ندارد اما گل محمدی به عنوان سرمربی تیم باید 
بگوید چه کاری برای حل مشکلات فنی کرده است؟ او که در 
شرایط حساس ترفند قهر کردن را به کار می گیرد، باید به 
این پرسش پاسخ دهد که چه بلایی سر تیم آمده 
که پرسپولیس تا این حد دچار مشکل شده است؟ 
مدیریت پرسپولیس هم دچار مشکلات متعدد و 
فراوانی است که باید در جای خود به آن پرداخته 
شود، اما آیا همه مشکلات در بخش مدیریتی 
خلاصه می شود؟ آیا با بیانیه دادن علیه مدیریت، 
همه مشکلات حل می شود؟ بعد از بازی  روز سه شنبه 
گذشته هواداران پرسپولیس علیه یحیی شعار »حیا 
کن، رها کن« دادند و به سوی او بطری پرتاب کردند 

تا ماه عسل یحیی خیلی زود به پایان خود نزدیک شود. 

    تکرار تاریخ؟
دقیقش شاید بشود 9 سال. از آخرین مرتبه ای که 
سکوهای سرخ علیه کادر فنی اعتراض کردند و به مثابه 
همه سال های قبل ترش خواهان تغییر شدند. حمید 
درخشان رفت، برانکو آمد و پس از او یحیی گلمحمدی. 
9 سال خبری از طغیان دسته جمعی روی سکوها نبود. 
اگرچه فصل قبل در مقطعی، شاهد اعتراضاتی روی 

سکوها علیه یحیی و کادرش بودیم اما نتایج پایان فصل و جارو 
کردن همه جام های ممکن موجب شد، اکثریت آن جماعت 
معترض در شامگاه 1۰ خرداد 1۴۰2 با ابراز ندامت بگویند؛ بله 
ما اشتباه کردیم. اینکه حقیقتا در پایان بهار 1۴۰3 قرار باشد 
عینا شاهد همان ابراز ندامت باشیم، کمی دور از انتظار است، 
اما گذشته یحیی و پرسپولیس می گوید محال نیست. اما قبل 
از پرداختن به دلایل ناکامی پرسپولیس مقابل الدحیل باید به 
یک نکته مهم اشاره کرد؛ آنچه موجب خشم هواداران پر تعداد 
حاضر در ورزشگاه آزادی شد، تنها به یک شکست و حذف از 
آسیا مربوط نبود. واقعیت این است که پرسپولیس مدت هاست 
خوب نیست. علاوه بر اینکه در میانه میدان قادر به خلق 
موقعیت های پر تعداد نیستند، به علت نداشتن مهاجم شاخص، 
انقدرها هم خوش شانس نبوده که بتواند همان معدود موقعیت 

خلق شده را تبدیل به گل کنند. 

    برانکو؟
گل محمدی که در نشست خبری پس از دیدار مقابل الدحیل 
ابراز امیدواری کرد تا شرایط پرسپولیس در ادامه فصل بهتر 
شود، در ساعات پایانی شب گذشته با شایعه بازگشت برانکو 
مواجه شد و برخی از صفحات مجازی و رسانه ها این موضوع 
را بازتاب دادند، اما سرمربی کروات سابق سرخ پوشان این 

موضوع را رد کرد. 
برانکو ایوانکوویچ که در دی ماه 98 به عنوان سرمربی تیم ملی 
عمان انتخاب شد و مدت هاست تمرکز خود را روی این تیم 
گذاشته، اکنون نیز به دنبال آماده سازی مناسب برای حضور 
موفق عمان در جام ملت های آسیا است و به دنبال بازگشت 
به پرسپولیس نیست. سرمربی کروات که نمی خواهد تمرکز 
لبته تیم ملی عمان در آستانه جام ملت ها  پرسپولیس و ا
برهم بخورد، تا چند روز دیگر اردوی تیمش قبل از حضور 
در رقابت های آسیایی را آغاز خواهد کرد و با این شرایط 
شایعه بازگشت او به پرسپولیس کاملا رد می شود. برانکو در 
گفت وگوی اختصاصی و کوتاه با ورزش سه، در واکنش به 
شایعه بازگشت به پرسپولیس و مذاکره مدیران این باشگاه با او 
پس از دیدار شب گذشته مقابل الدحیل قطر عنوان کرد: من با 
هیچ خبرنگاری در ایران طی روزهای گذشته صحبت نکردم و 
این موضوع صحت ندارد. او تاکید کرد: آخرین بار که با یکی از 
رسانه های ایران گفت وگویی انجام دادم، حدود دو هفته قبل 
بود و پس از آن نیز هیچ صحبتی نداشتم؛ به خصوص پس از 
دیدار آسیایی با الدحیل که می دانستم نباید هیچ صحبتی با 
خبرنگاران یا رسانه های ایرانی داشته باشم و اظهار نظری نیز 

در این باره انجام ندادم. 
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جانشین کی روش مشخص شد؟! 
روزنامه الوطن قطر از پایان ماه عسل کی روش 
در تیم ملی فوتبال این کشور خبر داد و اعلام کرد 
که یک سرمربی اسپانیایی جایگزین او خواهد 
شد. کارلوس کی روش بعد از جام جهانی 2۰22 
هدایت تیم ملی فوتبال قطر را برعهده گرفت. 
کی روش در جام جهانی 2۰22 هدایت تیم ملی 
فوتبال ایران را برعهده داشت اما او بعد از ناکامی 
در ماموریت خود از ایران جدا و هدایت قطری ها 
را برعهده گرفت. این سرمربی سرشناس پرتغالی 
در تیم ملی فوتبال قطر نتایج ناامید کننده ای 
کسب کرده است و این باعث شده تا آن ها امیدی 

به او نداشته باشند. 

ویژه

گفت وگو

مهدی پاشازاده مدافع، سابق استقلال و 
تیم ملی فوتبال کشورمان در خصوص عملکرد 

شاگردان نکونام صحبت کرد. 
   درباره عملکرد این فصل تیم فوتبال 

استقلال چه نظری دارید؟
 استقلال هم اکنون و بعد از گذشت 1۰ هفته از 
رقابت های لیگ برتر در صدر جدول قرار گرفته، 
پس نشان می دهد که نتایجش تا اینجای کار 
خوب بوده است. البته هنوز هفته های زیادی تا 
انتهای مسابقات مانده و قطعا در ادامه کار و به 
ویژه در نقل و انتقالات نیم فصل، تیم باید تقویت 
شود. رسیدن به قهرمانی کار دشواری است و هر 
کسی از حالا بگوید چه تیمی قهرمان خواهد شد، 

اشتباه کرده است. 
   به نظر می رسد استقلال هواداران را 
برای قهرمانی این فصل لیگ برتر امیدوار 

کرده است!
 هیچ کدام از بازی ها از قبل قابل پیش بینی 
نیست و عملکرد بازی به بازی تیم خیلی مهم 
خواهد بود که افراد حاضر در باشگاه، مدیریت، 
. با رفتارشان کمک  . کادر فنی، بازیکنان و.
می کنند تا یک تیم قهرمان شود. امیدواری 
زیاد هواداران برای رسیدن به قهرمانی، دو 
دلیل دارد؛ ابتدا که تیم شان صدرنشین جدول 
رده بندی است و سپس تیم استقلال همیشه 
مدعی قهرمانی بوده و انتظار از این تیم زیاد 

است. 
   در مورد دیدار هفته دوازدهم تیم 
فوتبال استقلال مقابل فولاد در اهواز، چه 

نظری دارید؟
 مسابقه آسان در رقابت های لیگ برتر وجود 
ندارد، تیم های قعرنشین نیز یقه تیم های بالای 
جدول را می گیرند و به خاطر همین است 
که هنور فوتبال زیبایی های خودش را دارد. 
همچنین هر تیمی که مقابل استقلال قرار 
می گیرد با انگیزه مضاعف بازی می کند و سعی 

دارد تیم صدرنشین لیگ را متوقف کند. 
    دیدار دربی روز پنجشنبه ۲۳ آذر ماه، 

برگزار می شود!
 دربی استقلال و پرسپولیس یک بازی خاص 
در فوتبال ایران است و شرایط خاصی دارد. 
اما تیم برنده در دربی روند حرکتی بهتری تا 
آخر فصل خواهد داشت و حدود 9۰ درصد در 
نتایجش تأثیرگذار است. چون تیمی که دربی را 
می بازد، از لحاظ روحیه تیمی و انگیزه هواداران 
شرایط بدی را خواهد داشت و حتی طرفداران 
کمتر از بازی ها استقبال می کنند، چون نتیجه 

دربی تیم را تحت فشار قرار می دهد. 

پاشازاده: 
نتایج استقلال 

در این فصل خوب 
بوده است 

آشتی کنان ساعی و معتمد 
 با میانجی گری خسروی وفا

ایسنا: رئیس کمیته ملی المپیک در حاشیه 
برگزاری مجمع این کمیته، رئیس فدراسیون 
تکواندو و محمد باقری معتمد را آشتی داد. 
در حاشیه برگزاری مجمع عمومی کمیته ملی 
المپیک، محمود خسروی وفا )رئیس کمیته ملی 
المپیک( محمد باقری معتمد، چهره شاخص 
تکواندوی ایران و دارنده مدال های طلا و نقره 
جهان و نقره المپیک را با  هادی ساعی، رئیس 
فدراسیون تکواندو آشتی داد. با درخواست 
خسروی وفا، باقری معتمد و ساعی با یکدیگر 
روبوسی کردند و رئیس کمیته ملی المپیک از 
آن ها خواست اختلافات را کنار بگذارند. باقری 
معتمد یکی از جدی ترین منتقدان  هادی 
ساعی است و بارها عملکرد او و دیگر مدیران 
فدراسیون تکواندو و سرمربیان تیم های ملی را 
مورد انتقاد قرار داده و ساعی نیز واکنش هایی به 

این انتقادات داشته است. 

 غلامرضا محمدی جانشین
 محسن کاوه شد

ایسنا: غلامرضا محمدی به عنوان جانشین 
محسن کاوه هدایت تیم ملی کشتی آزاد جوانان 
را بر عهده گرفت. فدراسیون کشتی در حکمی 
غلامرضا محمدی را به عنوان سرمربی جدید 
تیم ملی کشتی آزاد جوانان و مدیر فنی تیم های 
ملی کشتی آزاد در رده های پایه انتخاب کرد. 
پیش از این محسن کاوه این سمت را بر عهده 
داشت اما با رفتن درستکار و انتخاب کاوه به 
عنوان سرمربی تیم ملی کشتی آزاد بزرگسالان، 
محمدی جانشین کاوه در تیم ملی جوانان شد. 
غلامرضا محمدی دارنده مدال های نقره و برنز 
جهان، سابقه سرمربیگری تیم ملی کشتی آزاد 

بزرگسالان و نوجوانان را دارد. 

 منهای فوتبال

دیدگـاه

  کوتاه 
فارس: پاکو خمز در نشست خبری قبل بازی مقابل گل گهر 
سیرجان، اظهار داشت: تیم کاملاً آماده است. یک هفته تمرینی 
خوب و منظمی را پشت سر گذاشته ایم و برای کسب سه امتیاز به 
سیرجان می رویم. گل گهر تیم خوبی است و بازی سختی داریم. 
ما انگیزه و اعتماد به نفس لازم برای انجام بازی خوب و کسب سه 
امتیاز را داریم. سرمربی تراکتور در خصوص یک سال حضورش 
در تبریز، بیان کرد: یک سال خیلی زود گذشت. خیلی از اوقات 
نمی توانیم از آن چیزی که به دست آورده ایم، لذت ببریم. یک 
سال تلاش کردیم تا بتوانیم در حد نام تراکتور کار کرده و باشگاه 
را در جایگاه خوبی حفظ کنیم، به این کارمان هم ادامه خواهیم 
داد. وی در خصوص فاصله زیاد بین بازی ها و تاثیر آن روی روند 
تیم ها، گفت: فکر کنم برنامه ریزی نباید بدین شکل باشد. این 
نوع برنامه ریزی بحران بزرگی برای لیگ برتر است. گاهاً فاصله 
بین بازی ها به 2۰ روز هم می رسد. مسئولان فدراسیون باید 
برنامه ریزی بهتری برای لیگ برتر و جام حذفی داشته باشند تا 
لیگ بهتری داشته باشیم. خمز در رابطه با محرومان و مصدومان 
تیمش، گفت: عارف رستمی، مهدی شیری و سید محمد 

حسینی را به دلیل مصدومیت در اختیار نداریم. 

بیــن المــلل 
  توماس مولر برای تمدید قراردادش با بایرن مونیخ خواستار 
دریافت رقمی برابر با مانوئل نویر شده است. به گزارش بیلد، 
توماس مولر پس از مانوئل نویر باسابقه ترین بازیکن بایرن مونیخ 
است. او از سال 2۰۰8 در بایرن بازی می کند و همراه با باواریایی ها 
عنوان های زیادی را به دست آورده است. مولر در آستانه پایان 
قراردادش با بایرن برای ماندن و تمدید قراردادش شرط گذاشته 
و آن این است که حقوقی مشابه با نویر دریافت کند. باشگاه 
بایرن مونیخ هفته قبل قرارداد مانوئل نویر را که تابستان پیش رو 
به پایان می رسید، یک فصل دیگر تمدید کرد. توماس مولر هم 
طبق نوشته روزنامه بیلد خواستار تمدید قراردادش با حقوق 
مشابه با نویر شده است. بیلد نوشت: باشگاه بایرن مونیخ در 

حال مذاکره با مولر برای تمدیدکردن 
قراردادش است و هنوز توافق نهایی 
صورت نگرفته. مولر برای تمدید با 
کم کردن حقوقش مخالف است و 

خواستار حقوق 2۰ میلیون 
یورویی سالانه شده که همان 
رقمی است که نویر دریافت 
 3۴ می کند. این بازیکن 
می خواهد که یک فصل 
دیگر در بایرن مونیخ بازی 

کند و قراردادش را تا سال 
2۰2۵ تمدید کند؛ به این امید 

که بتواند در فینال لیگ قهرمانان اروپا 
به میزبانی مونیخ در سال 2۰2۵ حضور 

داشته باشد. 

شروع طوفانی پرسپولیس نتیجه نداشت 

پرسپولیس از لیگ قهرمانان آسیا با قبول شکست برابر 
الدحیل قطر از رقابت های آسیایی حذف شد. پرسپولیس 
شروع طوفانی داشت و الدحیل را در زمین خود حبس کرده 
بود. خیلی زود هم به گل برتری رسید، ولی با بی احتیاطی گل 
مساوی را خیلی زود خورد. بعد از اینکه بازی به تساوی کشیده 
شد، بازیکنان پرسپولیس فوتبال بازی کردن یادشان رفت. 
طوری خود را باختند که انگار چند گل عقب هستند. اصلًا نیاز 
به بازی احساسی و بدون منطق نبود. حمایت هواداران هم که 
با تیم بود. اصرار پرسپولیس بیشتر بر حمله از منطقه راست 
دفاعی الدحیل بود و دلیل آن هم وجود بازیکنی، چون مهدی 
ترابی بود. نمی دانم چرا تمرکز بازیکنان از دست رفت و همان 
بازی پیش از خوردن گل تساوی را انجام ندادند. مگر تغییری 
در بازیکنان یا شکل بازی الدحیل پیش آمد. تنها 1۰ دقیقه از 
بازی رفته بود و تیم زمانی زیادی داشت تا به گل برتری برسد. 
در بین دو نیمه یحیی گل محمدی با بازیکنان صحبت کرد و 
آن ها به دفعات صاحب حمله شدند، ولی دقت در زدن ضربات 
آخر وجود نداشت. پنالتی هم نصیب تیم شد و سابقه نداشت 
گئورگی گولسیانی پنالتی از دست بدهد، ولی استرس زیادی 
که روی این بازیکن وجود داشت، باعث شد تا فرصت عالی 
گلزنی هدر برود. بازیکنان در زدن ضربات آخر عجول بودند و 
در کل فوتبال ایران ضعیف شده و بازیکنانی که در گذشته گره 
گلزنی تیم را باز می کردند به چشم نمی آیند. درویش به اندازه 
توانش زحمت کشیده و انتقاداتی که به او می شود باید کمک 
کند تا شرایط تیم بهتر شود. وقتی برای باشگاه ها سقف بودجه 
می گذارند و او نمی تواند بازیکنانی را که مدنظر سرمربی هستند 
جذب کند نباید به او انتقاد شود. انتقاد باید به آن هایی شود 
که قانون سقف بودجه برای باشگاه ها می گذارند. پرسپولیس 
برای آنکه از عناوین قهرمانی خود دفاع کند باید خود را تقویت 
کند نه اینکه جلوی خرید بازیکنان خوب بسته شود. اگر حرف 
از فوتبال حرفه ای می زنند نباید مانع اجرای آن شوند. مگر 
درویش دیوانه است که بتواند بازیکن بهتر بگیرد و چنین کاری 
نکند. وقتی فصل پیش با مدیریت او پرسپولیس قهرمانی لیگ 
برتر و جام حذفی شد، چه دلیلی دارد نخواهد تیمش دوباره 
قهرمان شود. در 1۰ سال اخیر تماشاگران رفتار های دور از 
انتظاری دارند. الدحیل یا دیگر تیم های عربی که بودجه زیادی 
دارند و برای آنها سقفی گذاشته نمی شود، به اندازه ای که دلشان 
بخواهد بازیکن می گیرند. دیگر امکانات هم در اختیار دارند. در 
پرسپولیس شرایط فرق دارد. برای باشگاه سقف گذاشته اند و 
نمی توان با حریفان عربی از لحاظ جذب بازیکن خارجی رقابت 
کرد. چند بازیکن اصلی پرسپولیس هم مصدوم شدند و شرایط 
بازی برای آن ها نبود. از طرفی اگر علیرضا بیرانوند درون دروازه 
نبود که الدحیل بیش از دو گل می زد. گل محمدی مقصر 
نیست و هواداران هم یادشان رفته که پرسپولیس با یحیی 
گل محمدی نایب قهرمان آسیا، قهرمان لیگ برتر و جام حذفی 
شد با سرمربیگری او هم هیچ وقت دربی را نباختند. اگر پنالتی 
گولسیانی گل می شد، آن هایی که علیه تیم شعار می دادند 

شروع به تشویق می کردند. 

ناصر ابراهیمی 
 کارشناس فوتبال 

مسی پس از کسب عنوان ورزشکار سال »تایم«: 

جمشیدیان: هیچکس در فوتبال ایران
 مدیریت ساکت را ندارد

ریکاوری پرسپولیس
 پس از شکست مقابل الدحیل

میامی  فوتبال  تیم  آرژانتینی  ستاره 
اینتر پس از انتخاب شدن به عنوان برترین 
ورزشکار جهان در سال 2۰23 اعتراف کرد به 
بازگشت دوباره به کاتالونیا امیدوار بوده است. 
نشریه معروف تایم آمریکا، جلد تازه ترین 
شماره خود را به تصاویری از لیونل مسی و 
معرفی او به عنوان بهترین ورزشکار جهان 
در سال 2۰23 اختصاص داده است. تایم 
به همین بهانه با کاپیتان تیم ملی آرژانتین 
که سال گذشته در چنین روزهایی فاتح 
جام جهانی شد، گفت  و گویی انجام داده 

است که در آن ستاره 36 ساله اینترمیامی 
فاش کرد، امیدوار بوده است پس از ترک 
پایان فصل گذشته،  پاری سن ژرمن در 
به بارسلونا برگردد. تایم به نقل از مسی 
نوشته است: اولین گزینه من )پس از ترک 
پاری سن ژرمن( بازگشت به بارسلونا بود، اما 
نشد. تلاش کردم که برگردم، اما شرایطش 
مهیا نشد. واقعیت این است که خوشبختانه 
گزینه  های فراوانی روی میز داشتم که جذاب 

بودند و باید آنها را با خانواده ام بررسی و 
درباره شان فکر می کردم. در نهایت تصمیم 

گرفتم به میامی بیایم. 
بله، در آن زمان من خیلی به رفتن به لیگ 
عربستان هم فکر کردم، چون آن کشور را 
می شناسم و لیگی هم که ساخته اند بسیار 
قوی است و پتانسیل تبدیل شدن به یکی 
از لیگ های مهم دنیا را در آینده ای نزدیک 
دارد. مسی گفت و گویش با تایم را اینگونه 

ادامه می دهد: به عنوان سفیر گردشگری 
عربستان، این کشور هم یکی از مقاصدی بود 
که توجه ام را جلب می کرد، بیش از همه به 
خاطر لذت بردن از تمام چیزهایی که آنجا 
دیدم و بعد از آنهم به خاطر اینکه آنجا فوتبال 
خیلی محبوب است و تلاش زیادی برای 
بالا بردن و رساندن خودشان به سطح اول 
فوتبال می کنند. برای من دو گزینه وجود 
داشت. من باید از بین عربستان و MLS یکی 
را انتخاب می کردم و هر دوی آنها به نظرم 

جذاب بودند. 

سپاهان در آخرین هفته از مرحله گروهی لیگ 
قهرمانان آسیا در خانه الاتحاد به مصاف این تیم رفت 
که این دیدار با برتری 2 بر یک نماینده عربستان به 
پایان رسید. سپاهان با وجود شکست، با 1۰ امتیاز به 
مرحله بعد راه یافت. جمشیدیان بازیکن سابق سپاهان 
و کارشناس فوتبال می گوید کیفیت مدافعان میانی 
سپاهان خوب نیست و با این مدافعان هیچ شانسی 

در آسیا ندارند. 
    صعود 

احمد جمشیدیان در گفت وگو با ایسنا درباره صعود 
سپاهان با وجود شکست این تیم از الاتحاد اظهار کرد: 
سپاهان بازی آبرومندانه و قابل قبولی مقابل الاتحاد 
انجام داد. آنها شاید خودشان را باور نداشتند اما کیفیت 
خوبی نشان دادند. متر و معیار و ارزش و عیار یک 
تیم مقابل تیم های عربستانی مشخص می شود و به 
نظرم عیار سپاهان هم مشخص شد. ما تاکنون مقابل 
عربستانی ها فاجعه بودیم و از 18 امتیاز ممکن فقط 
یک امتیاز کسب کردیم. او ادامه داد: با این حال بازی 
با الاتحاد برای سپاهان مفید بود و در مجموع عملکرد 
خوبی در گروه داشتند. پرسپولیس هم شایسته صعود 
بود اما به هر حال باید به عنوان نماینده ایران باید به 

سپاهان احترام گذاشت. 
    نقطه ضعف 

کاپیتان پیشین سپاهان در رابطه با نقطه ضعف  
سپاهان بیان کرد: تیم مورایس مانند تیم نویدکیا به 
هافبک طراح نیاز ندارد و شکل بازی تیم به هافبک 
طراح وابسته نیست. مشکل قلب دفاع سپاهان است 
که در حد این تیم نیست و اگر عملکرد تیم در این 
نقطه از زمین مثل بقیه نقطه ها بود، قطعا سپاهان 
صدرجدول را در اختیار داشت. باید این مشکل را 
ترمیم کنند. با این کیفیت قلب خط دفاع سپاهان در 
آسیا هیچ شانسی نخواهند داشت. او اضافه کرد: هیچ 
زوجی در حال حاضر در خط دفاع برای سپاهان خوب 
نیست. هیچ کدام از مدافعان سپاهان کیفیت ایده آلی 
ندارند. سپاهان بازیکنی را ندارد که توپ را در خط 
آخر جمع کنند. جونیور هم همیشه یار دروازدهم تیم 

حریف بود. بازیکنان خارجی سپاهان در این دو فصل 
هیچکدام خوب نبودند و حتی دابو هم فاجعه است. در 
مقابل جوانان سپاهان فوق العاده هستند و هر خارجی 

که مورایس آورده خوب نبوده است. 

    خارجی های سپاهان 
جمشیدیان همچنین عنوان کرد: ببینید جوانان 
سپاهان چگونه در زمین بازی می کنند. حتی دیروز 
پرسپولیس جرات نکرد مهاجم خارجی اش را به زمین 
بیاورد. همه بازیکنان خارجی که در ایران جذب 
می شوند، ضعیف هستند. سپاهان در خط دفاع باید 
تقویت شود. با خروج جونیور باشکاه آماده این است 
که نفر اضافه کند. با این کیفیتی که می آورند، باید 
بازیکن باکیفیت ایرانی جذب شود. ردپای جونیور 
در گل هایی که سپاهان خورد، وجود دارد. مورایس 
اگر قرار است این بازیکنان را جذب کند، به نظر من 

دخالت نکند. 
    جدایی ساکت؟!

این بازیکن سابق سپاهان درباره صحبت های در 
خصوص احتمال جدایی محمدرضا ساکت از سپاهان 
عنوان کرد: ما همه می دانیم 9۵ درصد تیم دست 
ساکت است و کارش را به نحو احسن انجام می دهد. 
همواره بحث جدایی ساکت در تیم بوده است. دلایلش 
را نمی دانم اما باید متر و معیار را ببینند. در دوره ساکت 
سپاهان ساختار قدرتمندی پیدا کرده است و در تمام 
رشته ها پرچم دار ورزش است. در این شرایط منطقی 
نیست او را بردارند. او ادامه داد: باشگاه در حال حاضر 
در آرامش است و نباید تیم را از این شرایط خارج کنند. 
هیچکس در فوتبال ایران مدیریت ساکت را ندارد. من 
سال ها از نزدیک با او کار کردم و کارهایی که در این 
باشگاه انجام می شود، 1۰ سال از دیگر باشگاه ها جلوتر 
است. دلیل نتایج خوب سپاهان ساکت است و مورایس 
دلیلش نیست. ببینید اگر رامین رضاییان را از تیم 
بیرون بکشید چه اتفاقی رخ می دهد؟ این بازیکنان 
باکیفیت را ساکت به باشگاه آورده است. رفتن او ضربه 

بزرگی به سپاهان خواهد بود. 

تیم فوتبال پرسپولیس برنامه تمرین و ریکاوری پس از بازی خود را از 
ساعت 12 امروز در ورزشگاه شهید کاظمی برگزار کرد. 

به گزارش مهر، سرخپوشان ایران از ساعت 12 در ورزشگاه 
شهید کاظمی حضور پیدا کردند تا برنامه تمرینی را پشت سر 
بگذارند.  در این برنامه، بازیکنان ترکیب اصلی بازی با 
الدحیل، برنامه ریکاوری سبکی را پشت سر گذاشتند و دیگر 
نفرات، پاس کاری کوتاه و ترکیبی، شوت به دروازه و مینی 
فوتبال را انجام دادند.  حسین بادامکی، سرپرست معاونت 
ورزشی باشگاه نیز در محل تمرین حضور پیدا کرده بود.  
از میان بازیکنان تیم، امید عالیشاه و وحید امیری، 
کاپیتان های تیم نیز همچنان زیر نظر کادر پزشکی 
هستند.  به گزارش مهر، تیم فوتبال پرسپولیس 
شب گذشته مقابل الدحیل دو بر یک شکست 
خورد تا از صعود به یک شانزدهم نهایی جام 
حذفی باز مانده و مورد انتقاد تماشاگران حاضر 
در ورزشگاه آزادی قرار بگیرد. سرخپوشان پایتخت 
شنبه هجدهم آذرماه با هوادار تهران در هفته 

دوازدهم لیگ برتر بازی خواهد کرد. 

برانکو: با پرسپولیس مذاکره ای نکرده ام 

تغییراتدراردوگاهسرخها؟!تغییراتدراردوگاهسرخها؟!

تلاشم را کردم به بارسلونا برگردم اما نشد


